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DILIXENCIA DE APERTURA 

Para facer constar que para o presente Libro de 
do Concello Pleno, adquiríronse 134 folios de 
Timbrado da Comunidade Autónoma de Galicia, Serie 
0362701 Ó n° 0362834, numerados correlativamente do 
001 ó 134 e que a transcrición das Actas comenza na 

Actas 
Papel 
A n° 
folio 
volta 

do folio N° 001, e corresponde á sesión celebrada con 
carácter extraordinario do día 8 de xaneiro de 1.999. 

'Redonde1a, a 8 de xaneiro de 1.999 
O Secretario, A tal 

Asdo: Bernard Soto López



SESIÓN EXTRA RDINARIA ELEBRADA P L PLEN D ON ELL O 
DIA 8ZXANEIROZ 1999 

SIJMARIQ 
DAR CONTA RESOLUCIÓN DA/ ALCALDIA DO 9/12/98, S/ 
COMPARECENCIA E PERSOACION NOS AUTOS DO RECURSO 
CONTENCIOSO-ADMINISTRATIVO NUMERO 03/0009405/1998 E.M., 
INTERPOSTO POR D.FELISINDO DIZ DIZ¿ CONTRA ACORDO DO 
16.06.98 DESESTIMATORIO DE RECLAMACION CONTRA O IMPOSTO 
SOBRE VEHÍCULOS DE TRACCION MECANICA.

a 

.- DICTAME DA COMISION INFORMATIVA DE SAÚDE E MEDIO 
AMBIENTE, S/ POSTA EN MARCHA DO PROGRAMA DE ACTUACION 
CONTINUADA E URXENCIAS SANITARIAS. 

DAR CONTA DOS EXPEDIENTES DE MODIFICACIÓN DE CREDITO 
NUMEROS 30, 31 E 32/98. 

DICTAME DA COMISIÓN INFORMATIVA DE FACENDA, PATRIMONIO 
E PERSOAL S/ APROBACIÓN INICIAL INVENTARIO MUNICIPAL DE 
BENS. 

DICTAME DA COMISIÓN INFORMATIVA DE FACENDA, PATRIMONIO 
E PERSOAL S/SOLICITUDE ó MINISTERIO DE MEDIO AMBIENTE, 
DA CONCESIÓN ADMINISTRATIVA DOS TERREOs DE DOMINIO 
PUBLICO MARÍTIMO TERRESTRE ACTUALMENTE OCUPADOS POLAS 
PONTES EXISTENTES, E A CONCESIÓN ADMINISTRATIVA DOS 
TERREOS A OCUPAR PARA A EXECUCIÓN DO PROXECTO DE 
AMPLIACIÓN DAS PONTES. 

DAR CONTA/ESCRITO DA DEPUTACIÓN PROVINCIAL S/ PLANS DE 
COOPERACION. 

APROBACIÓN DEFINITIVA DO REGULAMENTO REGULADOR DO 
CONSELLO SECTORIAL DA MULLER DO CONCELLO DE REDONDELA. 

MQQIQNS: 
.- MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL SOCIALISTA (PSDEG-PSOE), S/ 

GRATUIDADE DE LIBROS DE TEXTO E MATERIAL ESCOLAR. 

Na Sala de Sesións do Concello de Redondela, ás vinte 
horas e catro minutos do día oito de Xaneiro de mil novecentos 
noventa e nove, baixo a Presidencia do Sr. Alcalde, D. AMADO 
RICON VIRULEGIO, e a asistencia dos Sres./as Concelleiros/as: 
DONA. MARIA DEL CARMEN BASTOS RODRIGUEZ, DONA. FRANCISCA CANAL



*n- 

uvpzj-UQA‹ 

-›

4

A 

¡Selo da Corporaczom \Smatura 

~~~ 
FOIIO N ° 

GOMEZ, D. JAIME DARRIBA VILAS, D. ERSINDO FERNANDEZ MENDEZ, 
D. MIGUEL ANGEL LAREDO BLANCO, D. JOSE LOPEZ OTERO, D. LUIS 
RODRIGUEZ VILARCHAN, D. JOSE MANUEL SOTO VIRULEGIO; D. JOSE 
BLANCO PUGA, D. CARLOS GONZALEZ FERNANDEZ, D. EMILIO GONZALEZ 
IGLESIAS, D. MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. LUIS A. ORGE MIGUEZ, 
D. XAIME REI BARREIRO, DONA. JOSEFA VILLAVERDE RODRIGUEZ; D. 
XOSÉ LUIS GRANDE GRANDE, D. XOSE CARLOS PAZOS DOCAMPO, DONA. 
CECILIA PÉREZ ORGE; e D. FRANCISCO PUCH CASAL, actuando como 
Secretario Acctal., D. BERNARDO SOTO LOPEZ, constitúese o 
Pleno do Iltmo. Concello, en sesión extraordinaria, 
correspondente ó día da data, conforme á convocatoria e de 
acordo coa Orde do Día. Está tamén presente o Sr. Interventor, 
D. MODESTO SOLLA SANZ. 

Non asistiu o SR. ALONSO LEMOS. 
A Presidencia declara aberta a sesión, en primeira 

convocatoria, procedéndose a trata-los puntos da Orde do Día. 

Pola Presidencia dase conta da Resolución da Alcaldía de 
data 9 de Decembro de 1998, que transcrita dí: 

“Visto o escrito da Sección Terceira da Sala do 
Contencioso-Administrativo do Tribunal Superior de Xustiza de 
Galicia, de data 11 de Novembro de 1998, rexistrado de entrada 
baixo o número 6505, do 23 de Novembro de 1998, polo que -en 
cumprimento do acordado pola devandita Sala no Recurso 
Contencioso—Administrativo número 03/0009405/1998 E.M., 
interposto por D. FELISINDO DIZ DIZ, contra acordo do 16.06.98 
desestimatorio de reclamación contra o Imposto sobre Vehículos 
de Tracción Mecánica do automóbil uatrícula PO-2506-O por 
liberalización de licencia de taxi retida polo Concello, se 
reclama o expediente administrativo e se empraza a esta 
corporación, pola presente e ó abeiro do previsto no Artigo 
41.22 do Real Decreto 2568/86 do 28 de Novembro, polo que se 
aproba o Regulamento de Organización, Funcionamento e Réxime 
Xurídico das Entidades Locais, en relación co Artigo 50.17 do 
mesmo corpo legal, esta Alcaldía 

_JLJinS_Q_lLJLJE_ 

ERIMEIRQ.- Remitir á Sección Terceira da Sala do 
Contencioso-Administrativo do Tribunal Superior de Xustiza de 
Galicia o expediente administrativo solicitado. 

SEGHNDQ.- Acorda-la comparecencia e persoación do 
Concello de Redondela nos autos do recurso contencioso- 
administrativo número 03/0009405/1998 E.M., mediante o avogado 

Serie A N.° 0362702



adscrito ó servicio xurídico-contencioso deste Concello, D. 
Luis Alfonso Pereira Fernández. 

IERQE1gQ.- Dar conta da presente Resolución ó Concello 
Pleno, na primeira sesión que celebre." 

Aberta a deliberación intervén o SR. GONZALEZ IGLESIAS 
que manifesta que lle sorprende que alguén interpoña un 
recurso contencioso-administrativo por 83.000.- pesetas, polo 
que recomenda ó Concello que fale co interesado. 

A Presidencia respóndelle que se procurará segui-la súa 
recomendación aínda que cree que xa se falou con el e insiste 
na súa reclamación. 

O Pleno do Concello quedou enterado da Resolución 
transcrita.- 

Como cuestión previa o Sr.Pazos Docampo manifesta que no 
pasado mes de Decembro o B.N.G. presentou unha Moción ó Pleno 
en relación con este asunto que se retirou a petición do 
Concelleiro de Sanidade, e agora na Orde do Día este punto non 
figura como Moción senón como dictame da Comisión Informativa 
de Saúde e Medio Ambiente. 

O Sr. Alcalde contesta que non hai inconvinte que se 
trate como Moción. 

ANTECEDENTES.- 
Dada conta do escrito presentado polo Bloque Nacionalista 

Galego, referente á próxima posta en funcionamento dun punto 
de atención continuada (PAC) na comarca de Redondela, a 
Comisión Informativa de Saúde e Medio Ambiente, na súa 
xuntanza de data 9 de Decembro pasado, tras deliberar, emitiu 
dictame estimando oportuno propoñer o Concello Pleno, a 
adopción dos seguintes acordos: 

1°).- Negocia-la posta en marcha do programa de Actuación 
Continuada (PAC). 

2°).- O PAC debe contar cun número de profesionais de 
servizo que permita atender adecuadamente a demanda 
asistencial. 

3°).- O PAC debe contar con persoal específico, adecuado 
exclusivamente á atención urxente fora do horario ordinario 
de atención primaria.Non se pode pretender que os profesionais 
que traballan en horario ordinario teñan ademáis, que realizar 
a atención urxente no PAC, a non ser que se acepte que se 
deteriore a calidade ou se roma a continuidade da asistencia 
ordinaria. Si despois da garda, teñen a lóxica libranza, non
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è en consideración que este atendería unha poboación aproximada 

~~ «Sere oa Corporacion» «Susanna do 

sushi 
Serie A N.° 0362703 

poderán atender ós seus/súas pacie tes ó día seguinte. E, se 
non libran as condicións nas que estarán dispois de 24 horas 
seguidas de traballo, dificultarán seriamente a calidade 
asistencial. 

4°).- O PAC debe ser dotado dos recursos materiais que 
permitan que a súa constitución supoña unha mellora da 
calidade asistencial en relación á situación existente na 
actualidade. En concreto, debe estar dotado de transporte para 
os sanitarios que teñan que realizar atención urxente a 
domicilio e, debe ter facilmente accesible o recurso á 
ambulancias medicalizadas.” 

5°).- O Centro de Saúde de Chapela deberá quedar inscrito 
ó PAC de Vigo pola situación xeográfica de cercanía e, en 
horario ata as 17 horas (5 da tarde). 

6°).— Trata-lo tema de como vai ser atendido o Servicio 
Pediátrico, por persoal de mediciña xeral ou por persoal da 
especialidade de pediatría.

a DELIBERCIQN.- 
_ 

Iníciase o debate coa intervención do SR. GRANDE GRANDE, 
¿ que manifesta que é unha pena que non se tratara antes este 

asunto, por canto a entrada en funcionamento do PAC estaba 
teoricamente prevista para o día 1 de Xaneiro, aínda que pensa 
que se chegará a tempo. 

Fai referencia a que este Concello e outros afectados 
polo PAC de Redondela tiñan que negociar con Sanidade os 
aspectos do mesmo, así como se a Chapela lle interesa 
depender de Vigo ou de Redondela. 

Di que no dictame da Comisión existen algúns aspectos que 
hai que examinar con cautela, por canto se ben non existen 
discrepancias para negociar que se aumente o persoal necesario 
e se doten os recursos materiais precisos, con respecto á 
adscrición de Chapela a un dos dous PAC de Vigo, hai que ter 

de cento cincuenta mil habitantes, podendo existir colapsos 
que provocarían a espera dunha, dúas ou tres horas, en tanto 
que no PAC de Redondela, que atendería a uns corenta mil 
habitantes, a atención sería máis rápida, polo que entende que 
é un tema que hai que ter en conta para negociar con Sanidade. 

O SR. PUCH CASAL manifesta que Chapela vai a depender dun 
dos PAC de Vigo por razóns de maior operatividade para as 
urxencias e porque sanitariamente sempre se dependeu desta 
cidade, polo que en principio se vai a depender de Vigo para 
que as asistencias sexan o máis rápido posible. 

O SR. GONZALEZ IGLESIAS dí que unha das pretensións da 
Moción do B.N.G. era que se negociara co Concello e que o seu 
Grupo Político estaba esperando saber se se negociou e o seu 
resultado. 

O SR. SOTO VIRULEGIO manifesta que van a apoia-la Moción 
tal como está no dictame da Comisión.



En nova intervención o SR. GRANDE GRANDE expón que o 
B.N.G. non se opón a que Chapela dependa dun PAC de Vigo, e 
que se se negociou algo podíase contar, plantexando que)se 
podería falar con Sanidade para que esta dera as suas 
recomendacións. 

O SR. PUCH CASAL resposta que non se negociou nada. 

O SR. GONZÁLEZ IGLESIAS solicita se aclare se se vai a 
vota-la Moción do B.N.G. ou 0 dictame da Comisión. 

Ante a manifestación do Sr.Pazos Docampo de que o B.N.G. 
non ten inconvinte en que se vote o dictame da Comisión 
Informativa de Saúde e Medio Ambiente, o Sr. Alcalde dí que 
entón votarase este.

z MQIAClQN_E_ACQBDQ5.— 
O Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade 

dos/as Sres./as Concelleiros/as asistentes, acordou prestar 
aprobación ó dictame da Comisión Informativa de Saúde e Medio 
Ambiente, e na súa virtude, adopta-los acordos que no mesmo 
se propoñen.- 

Pola Presidencia dase conta dos expedientes de 
Modificación de Crédito, seguintes: 

— 30/98, mediante transferencias de crédito, por importe 
de 23.000.000.- de pesetas, aprobado por Resolución da 
Alcaldía de data 23 de Novembro de 1998. 

- 31/98, mediante transferencias de crédito, por importe 
de 6.735.177.- pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía 
de data 27 de Novembro de 1998. 

- 32/98, mediante transferencias de crédito, por importe 
de 4.000.000.- de pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía 
de data 11 de Decembro de 1998. 

Aberta a deliberación, interveñen: 
- O SR. PAZOS DOCAMPO que dí que non son novidades estes 

expedientes, que o problema económico é total e que Redondela 
non merece este equipo de goberno, pero que son cousas que hai 
que soportar. 

— O SR. GONZALEZ IGLESIAS manifesta que está demostrada 
a incapacidade do equipo de goberno, sento tremendo que un mes 
antes de remata-lo ano têñanse que facer expedientes de 
modificación de créditos. 

Fai referencia á refinanciación da débeda dicindo que o 
equipo de goberno foi incapaz de que a Xunta lle dera vía 
libre, sendo incapaz, así mesmo, de face-lo orzamento de 1998, 
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e remata sinalando que a política económica do equipo de 
goberno e nula.

~ 
O Concello Pleno, quedou ENTERADO dos devanditos 

expedientes de modificación de crédito.- 

Trala lectura pola Presidencia do epígrafe correspondente 
a este asunto, intervén o SR. PAZOS DOCAMPO que expón que ten 
noticias da pretensión da Asociación de Veciños de Cedeira de 
intervir neste punto. Dí que o seu grupo non se lle consultou 
nada e entende que se debería deixar intervir a un 
representante da devandita Asociación. para, deste xeito, 
promove-la participación cidadá. 

De seguido o SR. GONZÁLEZ IGLESIAS manifesta que a 
solicitude de participación veciñal neste punto non lle foi 
comentada, non sendo quen o Sr. Alcalde para decidir se a 
intervención é legal ou ilegal. 

A Presidencia resposta que non se permite a intervención, 
e os cidadáns, se queren, que reclamen.- 

ANIEÇEDENIES.- 
Dictame da Comisión Informativa de Facenda, Patrimonio 

e Persoal de data 22 de Decembro de 1998, que dí: 
z. “Vista a proposta do Presidente da Comisión Informativa 

de Facenda, Patrimonio e Persoal. 
Vista así mesmo a restante documentación unida ó 

expediente, despois de deliberar se procede a nmdifica-la 
proposta inicial que queda redactada do seguinte xeito: 

Ï “1.— Aprobar inicialmente o Inventario de Béns. 
2.- Acorda-la súa exposición ó público por un periodo dun 

mes, para os efectos da presentación de alegacións ou 
reclamacións polos administrados. 
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3.- No caso de non presentarse reclamacións ou alegacións 
ó expediente no prazo de exposición pública, entenderase 
aprobado definitivamente." -wmmaazaaa 
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Pasado o asunto a votación, queda dictaminado 
favorablemente por unanimidade dos membros presentes na 
devandita xuntanza." 
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z DELIBEBCLQN.- 
Iníciase o debate coa intervención do SR. PAZOS DOCAMPO 

que sinala que sen comparti-la anterior decisión da 
Presidencia o seu grupo vai a votar a favor da aprobación do 
inventario, debendo depurarse os erros do mesmo durante o 
trámite de información pública. 

Remata manifestando que descoñece onde está fisicamente 
algún material e que o inventario non está redactado en 
galego. 

O SR. GONZALEZ IGLESIAS expón que a súa postura quedou 
clara na Comisión Informativa, que a anterior decisión da 
presidencia da a impresión de que nos atopamos nos tempos do 
franquismo, estimando que se debería ter deixado intervir a 
un representante da Asociación Veciñal.

z EQIAClQN_E_ACQRDQS.- 
O Concello Pleno, en votación ordianria e por unanimidade 

dos7as Sres./as Concelleiros/as presentes, acordou prestar 
aprobación ó dictame transcrito.- 

Dada conta do dictame da Comisión Informativa de Facenda, 
Patrimonio e Persoal que dí: 

“Vista a proposta do Presidente da Comisión Informativa 
de Facenda, Patrimonio e Persoal que propón a adopción dos 
seguintes acordos: 

oco ... 

“1.- Solicitar ó Ministerio de Medio Ambiente, 
Demarcación de Costas en Galicia-Servicio Provincial de Costas 
en Pontevedra- de acordo co establecido nos artículos 64 e 
seguintes da Lei 22/88, de 28 de Xullo, (Lei de Costas) e co 
Art. 129 do Regulamento de execución da mesma, a Concesión 
Administrativa dos terreos de dominio público marítimo 
terrestre actualmente ocupados polas pontes existentes 
(legalización), e a concesión administrativa dos terreos a 
ocupar para a execución do proxecto aprobado pola Comisión de 
Goberno de 6 de Outubro de 1998, a ocupación concrétase nos 
terreos e superficies seguintes: 

a) Ponte próxima ó mercado de Redondela, 70 M2. 

b) Ponte próxima á circunvalación, 66.40 M2.
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dosa nas proximidades do 

¿img~ 
C) Cubrimento do río Al 

viaducto do ferrocarril, 42 M2. 

2.- Facultar amplamente ó Sr. Alcalde para realizar 
tódolos actos precisos para a execucion do acordo que se 
adopte." 

Vista así mesmo a restante documentación unida ó 
expediente, despois de deliberar procédese á votación da 
devandita proposta que queda dictaminada favorablemente cos 
votos a favor dos concelleiros do PP D. José Manuel Soto 
Virulegio e D. Gumersindo Fernández Méndez; co voto a favor 
do concelleiro do Grupo Mixto D. Francisco Puch Casal e dos 
Concelleiros do PSdeG-PSOE D. Xaime Rei Barreiro e D. José 
Blanco Puga en substitución de D. Emilio González Iglesias; 
a Concelleira Dona. Cecilia Pérez orge que actuaba en 
substitución de D. Carlos Pazos Docampo do B.N.G. votou en 
contra.”

z DELIBEBACIQN.- 
Aberto o debate, interveñen: 
- O SR. PAZOS DOCAMPO que tras manifestar que o tema do 

tráfico é un mal endémico en Redondela, dí que se encargou a 
redacción do proxecto das pontes a un enxeñeiro, militante do 
PP, sen que conste que ninguén lle informara sobre que 

¿ actuacións se querían levar a cabo, tendo dúbidas de que o 
devandito técnico estivera nos lugares nos que se pretende 
actuar. 

En relación coa ponte situada nas inmediacións da 
Q variante dí que a súa ampliación é insuficiente para permiti- 

lo paso de vehículos pesados, polo que non vai a reuni—las 
condicións necesarios para alixera-lo tráfico. 

Considera innecesaria a ampliación da ponte da Ribeira, 
que desemboca na pista de patinaxe, e con respecto á Ponte de 
Fenosa sinala que o informe emitido polo Enxeñeiro autor do 
proxecto, Sr. Llano de la Concha, sí dí que non sabe por 
canto, manifesta descoñece-la capacidade para soportar un 
tráfico pesado. 

.. 
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Conclúe manifestando que as obras non son as necesarias 
para resolve-lo problema do tráfico. 

O SR. GONZALEZ IGLESIAS expón que unha Administración 
pide acordo plenario relativo á aprobación do proxecto, e ó 

3 esta-lo mesmo aprobado pola Comisión de Goberno considera que 
debería recaer acordo do pleno para evitar problemas. 

Dí que ea Deputación concedeu, fai un mes, a compati 
bilidade ó Sr. Llano de la Concha para realizar traballos 
particulares, e que o proxecto das pontes, do que é autor, 
está visado con anterioridade á compatibilización, polo que 
o Sr. Alcalde estáballe encargando proxectos sabendo que non 
os podía redactar, e o Concello, polo tanto, está incumprindo 
a Lei.



Remata sinalando que se encargou o proxecto a un técnico 
destacado núlitante do PP e o informe sobre o nesmó foi 
emitido polo Arquitecto Asesor Municipal xenro do anterior. 

O SR. SOTO VIRULEGIO dí que se trata de solicita-la 
concesión administrativa a Costas; que cando se aprobou o plán 
de tráfico figuraban incluídas dúas das pontes ea que no 
informe da Policía Local xa se dí que as obras non resolven 
o problema do tráfico pero son necesarias para reorganiza-lo 
mesmo. 

En nova intervención o SR. PAZOS DOCAMPO sinala que o 
Concello debe aforrar dada a situación económica en que se 
atopa, e que se o proxecto non serve tal como está redactado 
a solicitude da concesión administrativa non ten obxecto. 

O SR. GONZALEZ IGLESIAS solicita se lle indique se o 
informe do Arquitecto Asesor Municipal sobre o proxecto das 
pontes figura no expediente, respostándolle o Sr. Soto 
Virulegio que sí.

z MQIAClQN_E_ACQEDQ.- 
O Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría 

dos/as Sres./as Concelleiros/as presentes, cos votos a favor 
dos/as Sres./as Concelleiros/as do PP (9), dos/as Sres./as 
Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (7) e do Concelleiro do Grupo 
Mixto (Sr. Puch Casal), e os votos en contra dos/as Sres./as 
Concelleiros/as do B.N.G. (3), prestoulle a súa aprobación ó 
dictame da Comisión Informativa transcrito.- 

Rematada a votación, o Concelleiro SR. GONZALEZ IGLESIAS 
explica que o seu Grupo vota, exclusivamente, a favor da 
solicitude da concesión administrativa.- 

Dase conta do escrito referenciado relativo ás normas 
establecidas pola Deputación Provincial con respecto ós Plans 
regulados pola cooperación económica do Estado ás inversións 
das Entidades Locais. 

Aberta deliberación intervén 0 SR. PAZOS DOCAMPO que 
expón que o escrito da Deputación incumpre coa normalización 
linguística, e que non lle parece lóxico que digan o que hai 
quefacer de acordo coa Lei. 

De seguido o SR. GONZALEZ IGLESIAS dí que o equipo de 
goberno é tan ineficaz que traen ó Pleno este tipo de asuntos 
e non os relacionados cos numerosos problemas que existen no 
Concello. 

O Concello Pleno quedou enterado do referido escrito.-
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Previa ratificación da inclusión deste asunto na Orde do 
Día (Artigo 82.3 do ROF) feita por unanimidade dos7as Sres./as 
Concelleiros/as presentes, sométese <5 Pleno ch) Concello a 
aprobación definitiva da modificación do Regulamento do 
Consello Sectorial da Muller do Concellod e Redondela, 
consistente en: engadido en cada un dos trazos do artigo 
trece, a excepción do segundo que xa o contempla, do 
Regulamento citado, do seguinte texto: “que designará 
suplente”. 

O Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos/as Sres./as Concelleiros/as presentes, acordou prestar 
aprobación definitiva á referida modificación do devandito 
Regulamento.- 

8.- -P E 

O Sr. González Iglesias da lectura á Moción que 
transcrita dí: 

“O Grupo Municipal Socialista (PSdeG-PSOE) no Concello de 
Redondela, a través do seu Portavoz Xaime Rei Barreiro, e ó 
abeiro do disposto no Regulamento Orgánico vixente, presenta 
ante o Pleno esta MOCIÓN, en base ós motivos e consideracións 
seguintes: 

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS 

É A consecución da gratuidade no ensino obrigatorio é unha 
è teima permanente da sociedade, non só por razóns económicas, 
Q sobre todo como garantía da igualdade de oportunidades. 

3 A gratuidade dos libros e material escolar é polo tanto 
í unha demanda insistente da nosa sociedade. Mesmo a ministra 

de Educación se ten feito eco dela propoñendo medidas parciais 
como reducción do custo que supón tódolos anos para aquelas 
familias con nenos e nenas en idade escolar. 

Agora ben a propia demanda social reclama unha total 
gratuidade por entender que hoxe os libros e material escolar 
representan unha carga económica notable, xunto con outros 
gastos de formación que de xeito progresivo as familias veñen 
asumindo, como se pode comprobar perfectamente nas 
estadísticas do gasto familiar. 

Doutra banda, a asunción. da gratuidade polos podres 
, 

públicos sería unha medida aceptada polo sector do libro, ó 
m entender que non representaría competencia deslegal e axudaría 
" sen dúbida no abaratamento dos prezos. 
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Esta medida permitiría liberar parte das rendas 
familiares para outros gastos educativos complementarios que 
cada día máis a sociedade reclama e que as familias deben 
asumir pola inexistencia en moitas ocasións da oferta axeitada~



dende a administración. educativa: garderías, informáticas 
arte, idiomas, lectura... 

O Concello de Redondela foi pioneiro fai varios anos, a 
proposta tk) Grupo Socialista, EH] establecer xul sistemade 
axudas económicas para aquelas familias con. menor renda, 
destinadas a sufragar a compra de libros de texto. Nos dous 
últimos anos o noso Concello perdeu en subvencións da 
Deputación Provincial perto de dous millóns de pesetas pola 
ineficacia dos dous últimos concelleiros de ensino: M“ del 
Carmen Bastos e José López, que servirïan para incrementa-las 
axudas do Concello, dándose a paradoxa que no curso pasado 
fomos o único Concello da provincia que quedamos fora das 
axudas. 

É por iso que o Grupo Municipal Socialista presenta a 
seguinte MOCION diante do Pleno desta Corporación para que se 
tome os seguintes acordos de resolución: 

1.- O Pleno do Concello de Redondela insta á Xunta de 
Galicia a que regulamente a progresiva gratuidade dos libros 
de texto e material escolar nas etapas de ensino obrigatorio 
con cargo ós orzamentos da propia Xunta. 

2.- Mentras a gratuidade dos libros de texto e material 
escolar non acade uns niveis mínimos de cobertura, o Concello 
de Redondela materá un sistema de axudas económicas para 
aquelas familias con menor renda e tramitará as 
correspondentes solicitudes diante da Deputación e da Xunta.”

z DELlBERClQN.— 
Aberto debate intervén a SRA. PEREZ ORGE que manifesta 

que o B.N.G. vai apoia-la Moción porque entra na política do 
Bloque Nacionalista Galego o apoio ó ensino público e a súa 
gratuidade, considerando fácil a gratuidade progresiva 
disminuïndo os miles de millóns que a Xunta destina ó ensino 
privado. 

O SR. SOTO VIRULEGIO dí que o Partido Popular sempre 
apoiou o tema da gratuidade dos libros, sendo o Goberno do PP 
de Madrid, e c) da Xunta, tamén do PP, os primeiros que 
adoptaron medidas para implantala progresiva gratuidade. 

Con respecto ó punto 1°) da Moción dí que xa pretende o 
goberno implantar progresivamente a gratuidade, e en relación 
co punto 2°) que xa se está facendo. 

De seguido o SR. GONZALEZ IGLESIAS manifesta que 
recentemente o Parlamento estatal votou en contra do tema da 
gratuidade progresiva. 
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ymmë á 

Serie A N.° 0362707~ 
Di que nos dous últimos a os o equipo de goberno non 

solicitou axudas á Deputación para destinar a sufraga-la merca 
de libros de texto, polo que, para que isto non volva a 
suceder, plantexa, nun dos apartados da Moción, se manteña o 
sistema de axudas e se tramiten as correspondentes solicitudes 
ante a Xunta e a Deputación cada vez que se publique a 
concesión de axudas nesta materia.

z MQÏAClQNLE_AQQRDQ.- 

O Concello Pleno, por maioría de votos, 11 votos a favor 
dos/as Sres./as Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (7), dos/as 
Sres./as Concelleiros do B.N.G. (3) e do Concelleiro do Grupo 
Mixto Sr. Puch Casal, e 9 votos en contra dos/as Sres./as 
Concelleiros /as do PP, prestoulle a súa aprobación á Moción 
transcrita.- 

E, non sendo outro o obxecto desta sesión, pola 
Presidencia levántase a mesma, sendo as vinteunha dezaseis 
horas da data fixada no encabezamento, en proba de todo o que, 
se extende a presente Acta, que se inscribiu no Libro dende 
a volta do folio un do Papel Timbrado da Comunidade Autónoma 
de Galicia, Serie A n° 0362701, ata a volta do folio doce, 
Serie A n° 0362707, de todo o que, como Secretario, DOU FE.- 

~~ 
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O ALCALDE O SECRETARIO,A AL 

AMADO RICON IRULEGIO o SOTO LÓPEZ 
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